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“I will never, ever leave you alone in this big, wild world again!”

• Written by a professional film & TV producer

• Independent chapters about kids’ everyday life

• Popular illustrator Thorsten Saleina

Amelie is four years old and she has a best friend – a very best friend! They go through everything together and Amelie

doesn’t mind at all that Antonio is a rhino – a stuffed, cuddly toy rhino!

For Amelie and Antonio everyday life is full of adventure! They invent new games, go for puddle hopping and celebrate

every day full of luck. Even if there are difficulties, because somebody is mean to them and they feel minor. They know,

there is always a best friend by their side.

Monika Hülshoff

Monika Hülshoff hatte schon als Kind eine große Leidenschaft für lebendige Stofftiere. In ihrem Kinderzimmer wohnte sie

mit einer Igelfamilie. Zu ihrer Freude kann sie durch das liebenswerte Nashorn Antonio und seine Freundin Amelie endlich

von der bereichernden Freundschaft zwischen Mensch und Kuscheltier berichten. Monika Hülshoff arbeitet als Autorin und

Realisateurin für diverse Kinderfilmformate, u.a. Wissen macht Ah und Die Sendung mit dem Elefanten. Monika Hülshoff ist
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Mutter von zwei erwachsenen Kindern und lebt in Köln.
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